
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 5. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 308
I forlængelse af Hvidovre Kommunes foretræde for Transport- og Bygnings-
udvalget den 4. februar 2016, bedes ministeren redegøre for, hvorfor man har
valgt en støjskærmsløsning langs Allingvej i Hvidovre, når den giver en min-
dre støjreducerende effekt end mere effektive løsninger, som man kunne ha-
ve valgt, også inden for den afsatte økonomiske ramme på 16 mio. kr. – afsat
til formålet i tillægsbetænkningen af 11. maj 2010.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mikkel
Dencker (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. februar 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mikkel.Dencker@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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